
GMR Jaarverslag 2019
Op het moment van schrijven bevinden we ons in ‘Corona-tijd’, waarin het primair onderwijs
danig op zijn kop is gezet. Mede doordat in deze periode de digitalisering op de scholen
noodgedwongen een hoge vlucht heeft genomen, is ook de blik op hoe het onderwijs in de
toekomst georganiseerd kan worden verruimd. Of deze ervaring op de korte termijn ook
daadwerkelijk zal leiden tot concrete veranderingen is koffiedik kijken, maar het zet 2019 wel
in een ander licht. Vorig jaar werd er nog met steun van het bestuur gestaakt voor minder
werkdruk en meer financiële waardering om het lerarentekort tegen te gaan. Nu heeft niet
alleen de zorgsector, maar ook het onderwijs haar waarde voor de maatschappij bewezen
en aan kunnen tonen, dat leerkracht zijn een vak is. Tegelijkertijd hebben de leerkrachten
zich de afgelopen maanden een extra slag in de rondte gewerkt om het onderwijs op afstand
vorm te kunnen geven, maar met een economische crisis op komst praat voorlopig niemand
meer over de bijbehorende financiële waardering. Hoewel het onderwijs in 2019 dus volop in
de schijnwerpers stond, lijkt deze aandacht voor het onderwijs nu door het coronavirus te
verbleken. Jaarverslagen zijn daarom nuttige epistels, die ons helpen om de gebeurtenissen
van toen weer de kleur op de wangen te geven, die ze verdienen. Hieronder de belangrijkste
punten in het afgelopen jaar.

Organisatie
Voor de zomervakantie heeft Marc Kleinveld onder dankzegging van de leden en het bestuur
de voorzittershamer neergelegd en afscheid genomen van de GMR. Een lastige vacature,
die vooreerst is als interim is overgenomen door Anno Pander, die deze functie in de
beginjaren van ABSA al eerder heeft vervuld. Gelukkig is met de komst van Katie
Roosemalen een oude wens van de GMR in vervulling gegaan: een secretaris voor alle
geledingen binnen de stichting, die niet alleen een arbeidsintensieve taak overneemt van
vaak druk bezette medewerkers en vrijwilligers binnen de stichting, maar in deze functie ook
het overzicht heeft en houdt op de diverse activiteiten en afspraken. Ook de website van
ABSA wordt door Katie bijgehouden, waardoor de goedgekeurde notulen van de GMR weer
regelmatig worden geüpload.

Financiën
Zoals gebruikelijk werd de opgestelde begroting in januari aan de GMR voorgelegd. Voor de
meeste leden vaak een lastig te beoordelen document. Gelukkig hebben wij een financieel
expert in ons midden, die deze vergadering namens de GMR voorbereid. Met de komst van
een nieuw extern controller (bureau STERK) vormt deze expert nu met een vrijwilliger van
buiten de GMR de financiële werkgroep van de GMR. Deze werkgroep is in november
proactief geïnformeerd tijdens het opstellen van de begroting 2020. Hiermee is de rol van de
GMR als geheel in het beoordelen van en instemmen met de begroting meer zinvol, dan in
het verleden wel eens het geval is geweest.

Focusgroepen
Naast het kunnen beoordelen van de begroting, bestond er binnen de GMR ook behoefte
om meer geregeld geïnformeerd te worden over het reilen en zeilen binnen de stichting om
daarmee haar taak beter te kunnen vervullen. Dit heeft zich vertaald in het voornemen om
de voorzitters van de 4 focusgroepen, die door het bestuur in het leven zijn geroepen,
jaarlijks uit te nodigen en afspraken te maken over hoe de GMR door hen geïnformeerd op



de hoogte wordt gehouden van de ontwikkelingen. (Inmiddels hebben de eerste
kennismakingen plaatsgevonden). Ook een jaarlijkse evaluatie van het schooljaar met het
bestuur is na een geslaagde ontmoeting in 2019 opgenomen in de planning.

Overige onderwerpen
Op de agenda van dit jaar stonden onder andere het door de stichting zelf in beheer nemen
van taken van de ARBO-dienst, het vormgeven van het huidige taakbeleid op de diverse
scholen, het (nieuwe) kwaliteitskader, het beëindigen van PO Lokaal, het benoemen van een
nieuwe (externe) kwaliteitsmedewerker en het herijken van de procedure rond de L11
benoemingen (waarbij de onbetaalde inwerkperiode is komen te vervallen).

Tot slot
Minpuntje is, dat de GMR op dit moment (helaas) functioneert als een elftal; er wordt nog
naarstig gezocht naar een ouderlid namens de Zevensprong, maar we hopen na de zomer
weer compleet te zijn. Ook heeft de GMR het plan opgevat om het artikel uit het
huishoudelijke reglement, waarin de GMR zichzelf verplicht een GMR/MR avond te
organiseren weer op te pakken. Helaas heeft deze avond ondanks de goede
voorbereidingen door het coronavirus nog niet plaats kunnen vinden. Daarmee wij zijn we
weer terug bij waar dit jaarverslag mee begon: Corona! Dat neemt niet weg, dat de GMR
nog steeds een goed functionerende geleding is binnen de stichting, die haar steentje ook in
2020 hoopt bij te kunnen dragen. Waarvan akte.

Namens de GMR

Anno Pander (voorzitter)


